

### 1.世界

- 【a】 感恩，上帝每日赐予丰盛恩典，护理世上的每个角落。
- 【b】 祈愿耶和華上帝賜福 1 月 13 日的台灣總統及立法委員選舉，上帝的大能介入兩岸關係與中美關係，帶領當地民眾有智慧與遠見選出合神心意的在上掌權者。  
<https://www.voachinese.com/a/taiwan-hits-campaign-fever-pitch-in-final-weekend-before-polls-20240107/7430049.html>
- 【c】 祈愿耶和華上帝賜福世界各地有权有势有财的政商名人有正直与仁爱的心，拥有的越多，越加看到自己社会责任，成为上帝恩典流通的管道。  
<https://www.bbc.com/zhongwen/simp/world-67890505>

### 2.国家

- 【a】 感恩，我国拥有君主立宪联邦制，最高元首得以关键性地行使马来西亚立法、司法和行政上的最高权力。
- 【b】 恳求全能的上帝赐给国家领导层智勇双全，有效地缓和朝野政党之间不断激化的对立，终结近期倒政府揣测的“迪拜行动”，拦阻一切破坏国家安宁的诡计。  
<https://www.8tvnews.my/localnews/dibaixingdongshenxiaochenshang-longjingyihuo8zongtoubao/>
- 【c】 恳求全知的上帝施恩我国政府知晓如何善用所推行的主要数据库系统（PADU），不但能长远性地有效实施各样惠民利国的政策，亦兼顾数据的准确性与个资的保密度。  
<https://www.sinchew.com.my/news/20240102/nation/5239705>

### 3.教会

- 【a】 感恩，耶稣的大爱不断激励属祂的教会彼此相助，在爱中建立自己。
- 【b】 祈求慈悲的上主大大怜悯朝鲜的信徒，圣灵不断地将超自然的平安和力量浇灌在劳改营的信徒身上，使他们更深经历永生上帝那永恒不变的爱、盼望和供应。  
<https://www.opendoors.org.hk/SC/persecution/countries/north-korea/>
- 【c】 祈求圣洁的上帝恩待每一位为跟随主而付出代价的儿女，赐给我们有清洁的心看见上帝在个人生命中的带领，也得着乐意的灵忠心地完成主所托付的使命，终生以上帝为乐。

### 4.家庭

- 【a】 感恩，家人之间的和睦带来生命的欢乐，家人之间的冲突带来生命的成长。
- 【b】 但愿上帝帮助每个家人长期分隔各地的家庭，看重上帝所赐的家人，愿意付出更多心思和时间来经营家人之间的关系，及时付出爱与关怀。
- 【c】 但愿上帝赐给我们恒切祷告的心，持续为未信主家人的救恩守望，也敏锐圣灵的引导——带领他们来到救主面前。

## The Methodist Issachar Watcher 11-17/01/2024

Prayer items 2nd week of January

### 1. World

- [a] Be thankful for the abundant grace that God bestows every day, and for caring for every corner of the world.
- [b] Pray that God will bless Taiwan's presidential and legislative elections on January 13. Pray that God will intervene in cross-strait relations and Sino-US relations, and lead the local people to have the wisdom and foresight to elect those who are aligned with God's will.  
<https://www.cnbc.com/2024/01/10/taiwan-2024-presidential-elections-china-and-us-keep-a-close-watch.html>
- [c] I pray that God will grant the powerful and wealthy political and business celebrities around the world with integrity and loving hearts. Pray that as they prosper, they will also see their social responsibilities and become channels for the outpouring of God's grace.  
<https://www.aljazeera.com/news/2024/1/4/jeffrey-epstein-list-whose-names-are-on-the-newly-unsealed-documents>

### 2. Country

- [a] Let us give thanks for our country's constitutional monarchy and federal system; and that the Yang di-Pertuan Agong is able to exercise the highest legislative, judicial and administrative powers in Malaysia.
- [b] Pray to Almighty God to grant the country's leadership wisdom and courage to effectively mitigate the intensifying confrontation between the ruling and opposition parties. May He put an end to the recent "Operation Dubai" (which is speculated to overthrow the government) and all other plots that may undermine national peace.  
<https://www.malaysia-today.net/2024/01/05/malaysia-gripped-in-wave-of-denials-accusations-over-alleged-dubai-move-plot-to-topple-anwar-govt/>
- [c] Pray that God will show mercy to our government and grant them the wisdom to properly implement and use the PADU main database system; to effectively implement various policies that will benefit the people and the country in the long term; and, also to take into account the accuracy and confidentiality of data and personal information that will be collected.  
<https://www.thestar.com.my/news/nation/2024/01/09/over-one-million-have-registered-with-padu-says-rafizi>

### 3. Church

- [a] Give thanks to God for Jesus' great love that continues to inspire His churches to help each other and build each other up in love.
- [b] Pray that the merciful Lord will show great mercy to the believers in North Korea, and may the Holy Spirit continue to pour out supernatural peace and power onto the believers in the labour camps, allowing them to experience deeply the eternal love, hope and provision of the eternal God.  
<https://www.opendoors.org.hk/en-US/persecution/countries/north-korea/>
- [c] Pray that God will be gracious to every child who carries his cross and suffers with Christ. May He grant us a pure heart to see God's leading in our personal lives, and a willing spirit to faithfully complete the tasks entrusted to us by the Lord.

### 4. Family

- [a] Give thanks to God for the harmony between family members that brings about joy, and for the conflicts between family members bring about growth.
- [b] Pray that God will help the families, which have been estranged for a long time, to value the family members that God has given them. May they be willing to put more thought and time into managing the relationships between family members, and faithfully showing each other love and care.
- [c] May God give us a heart to persevere in prayer, to continue to pray for the salvation of our unbelieving family members, and to be sensitive to the guidance of the Holy Spirit to lead them one by one to the Savior.

## **Pengawal Isakhar Methodist 11-17/01/2024**

Doa minggu kedua Januari

### 1. Dunia

- [a] Kita bersyukur kepada Allah atas kurnia yang melimpah setiap hari dan penjagaan ke atas setiap pelusuk dunia.
- [b] Kita berdoa agar Tuhan Yehovah akan memberkati pilihan raya presiden dan parlimen yang akan berlangsung pada 13 Januari di Taiwan. Berdoa agar kuasa Allah akan bercampur tangan dalam hubungan antara dua negara rentas selat serta hubungan antara China-Amerika Syarikat, dan memimpin rakyat tempatan supaya bijaksana dan berpandangan jauh semasa memilih yang berkuasa agar selaras dengan kehendak Allah.  
<https://www.bharian.com.my/amp/dunia/asia/2024/01/1198017/calon-parti-pemerintah-taiwan-akan-kekalkan-status-quo-bersikap-terbuka>
- [c] Kita berdoa agar Tuhan Yehovah akan memberkati tokoh terkenal politik dan usahawan yang berkuasa dan kaya raya di seluruh dunia dengan integriti dan hati penyayang. Semakin banyak mereka miliki, semakin mereka sedar akan tanggungjawab sosial mereka, rela menjadi saluran berkat Allah.  
<https://www.beautynesia.id/life/serial-dokumenter-netflix-jeffrey-epstein-filthy-rich-ungkap-kisah-predator-seks-berbahaya/b-284671>

### 2. Negara

- [a] Kita bersyukur bahawa negara kita mengamalkan sistem Raja Berperlembagaan dan Perlembagaan Persekutuan. Seri Paduka Baginda Yang di-Pertuan Agong sebagai Ketua Negara berperanan penting dalam melaksanakan kuasa tertinggi pemerintahan Perundangan, Kehakiman dan Eksekutif (Pentadbiran) di Malaysia.
- [b] Kita merayu kepada Allah Yang Maha Kuasa agar menganugerahkan kebijaksanaan dan keberanian kepada kepimpinan negara untuk meredakan konfrontasi yang semakin sengit antara parti pemerintah dan pembangkang, menamatkan gerakan 'Langkah Dubai' baru-baru ini yang berspekulasi untuk menjatuhkan kerajaan, dan menyekat semua muslihat untuk melemahkan kesejahteraan negara.  
<https://www.hmetro.com.my/mutakhir/2024/01/1048859/langkah-dubai-43-laporan-polis-diterima>
- [c] Kita meminta Allah yang Maha Tahu agar berbelas kasihan kepada kerajaan kita untuk mengetahui cara menggunakan sistem Pangkalan Data Utama (PADU) yang dilaksanakan dengan baik. Agar sistem ini memudahkan proses pengesahan data dan maklumat individu untuk pelbagai tujuan seperti bantuan kerajaan dan program sosio-ekonomi dalam jangka masa panjang. Kita berdoa agar maklumat profil yang dikumpul adalah selamat dan komprehensif.  
<https://www.astroawani.com/berita-malaysia/pendaftaran-padu-cecah-1-juta-rafizi-mohon-bantu-daftar-golongan-kurang-mahir-digital-453233>

### 3. Gereja

- [a] Kita bersyukur atas kasih Yesus yang besar terus mendorong gereja-gereja-Nya untuk saling membantu dan saling membina antara satu sama lain dalam kasih.
- [b] Kita merayu agar Tuhan yang pengasih berbelas kasihan terhadap orang-orang yang percaya di Korea Utara, dan Roh Kudus terus mencurahkan kedamaian dan kuasa yang luar biasa ke atas mereka yang di kem-kem buruh, membolehkan mereka mengalami secara mendalam kasih abadi, pengharapan dan bekalan Allah yang kekal.  
<https://www.opendoors.org/hk/en-US/persecution/countries/north-korea/>
- [c] Kita merayu kepada Allah yang kudus agar bermurah hati kepada setiap anak-Nya yang telah berkorban untuk mengikuti-Nya, dan memberi kita hati yang murni untuk melihat pimpinan-Nya dalam kehidupan setiap individu, dan semangat yang bersedia untuk setia menyelesaikan segala yang diamanahkan oleh Tuhan, bersukacita dalam Allah sepanjang hidup.

#### 4. Keluarga

- [a]** Kita bersyukur kerana keharmonian antara ahli keluarga membawa kegembiraan dalam hidup, dan konflik antara ahli keluarga membawa perkembangan dalam hidup.
- [b]** Kita berdoa agar Allah membantu setiap keluarga yang mempunyai ahli keluarga yang lama berjauhan, agar mereka boleh menghargai ahli keluarga yang Allah anugerahkan, sanggup meluangkan lebih banyak masa dan usaha untuk menguruskan hubungan antara ahli keluarga, dan sedia memberi kasih sayang dan perhatian pada masa yang diperlukan.
- [c]** Kita berdoa agar Allah memberkati kita supaya tekun dalam doa, terus berjaga dalam doa untuk keselamatan ahli keluarga kita yang belum percaya, dan peka terhadap bimbingan Roh Kudus untuk membawa mereka ke Juruselamat.